



**ခုန်အိုင်ယျုန်-ကညီဒီကလုန်စာဖိုင်ကရ၊  
လီၢ်ခါၣ်သး  
ကီၢ်သုလု၊  
[www.knuhq.org](http://www.knuhq.org)**

**နံၤသီ-လါအီးကထိဘၢၣ်ၣ်ၤ ၂၅ၤသီ. ၂၀၁၈န့ၣ်န့ၣ်လီၤ.**

**တၢ်ဟံၣ်ဖျါမၤဘၣ်က့ၤတၢ်ဂ့ၢ်ဘၣ်သးဒီးလံာ်ပရၢတဘျီလၢအဟူထီၣ်သါလီၤလၢ  
တၢ်ကစီၣ်သန့သ့ၣ်တဖၣ်**

ခုန်အိုင်ယျုန်-ကညီဒီကလုန် စာဖိုင်ကရ၊ အဆၢန့ၢ်လံာ်ပရၢတဘျီလၢအဟူထီၣ်သါလီၤလၢ တၢ်မုၢ်တၢ်ခုန်  
ဝဲလီၢ်ခါၣ်သး.ကရၢခိၣ်ဒီၣ်အိၣ်ဆါစူးက့ၢ်အိၣ်ဖဲလၢလါအီးကထိဘၢၣ်(၂၅)သီ. ၂၀၁၈န့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

လံာ်ပရၢတဘျီလၢအဟူထီၣ်သါလီၤလၢအိၣ်သးဒီး ခုန်အိုင်ယျုန်-ကညီဒီကလုန်စာဖိုင်ကရ၊မ့ၢ်ဖဲ ကရၢတဖုလၢ အအိၣ်သိၣ်တဖၣ်အသးလၢ နံၣ်မိၣ်  
ကရၢတဖုလၢအိၣ်သးဒီး ကရၢအံၤ အိၣ်ဒီးတၢ်ဟံးန့ၢ်သကိးမူဒါ.တၢ်တူၢ်သကိးမူဒါဒီးတၢ်စံၣ်ညီၣ်တၢ်ဆၢတၢ်တၢ်မၤ  
သ့ၣ်တဖၣ်အပူၤန့ၣ်အိၣ်ဝဲဒီးပုၤတၢ်ဂ့ၢ်ဘၣ်တၢ်ဂ့ၢ်အတၢ်ဟံးန့ၢ်မူဒါဒီးတၢ်တူၢ်လီၢ်မူဒါသ့ၣ်တဖၣ်စ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

အယီၤသတးဒီး.ဖဲတၢ်စံၣ်ညီၣ်တၢ်ဆၢတၢ်တၢ်မၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢအဘၣ်တၢ်ဆၢတၢ်တၢ်မၤဖဲကီၢ်ပဒိၣ်ဒီးကလုန်စာဖိုင်စုကဝဲကရၢ  
ခိၣ်န့ၣ် အိၣ်အထီတဖၣ် အတၢ်အိၣ်ဖိုင်. ဘၣ်တၢ်မၤအီၤလၢ န့ၣ်ပွဲၣ်တီၣ် ဖဲ လါအီးကထိဘၢၣ် ၁၅-၁၆ နံၤ သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်  
တၢ်ကဘၣ်ဟံၣ်ဖျါက့ၤ.စံးကတိၤက့ၤ.ဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျၢၤက့ၤ.ဟံၣ်ဖိုင်မၤသကိးက့ၤဒီးတၢ်ကဘၣ်ဆၢတၢ်တၢ်မၤအီၤလၢတၢ်ကရၢကရီ  
အပူၤန့ၣ်လီၤ.

အယီၤန့ၣ်ဒီးတၢ်မုၢ်တၢ်ခုန်တၢ်မၤကျဲ အမိၢ်လံာ်မိၢ်ပုၤကကဲထီၣ်အဂီၢ်တၢ်ကတံာ်ကတီၤအသီ.တၢ်မၤကျဲတၢ်ကတံာ်ကတီၤအသီ  
ဒီးတၢ်ဆၢတၢ်တၢ်မၤအီၤလၢသ့ၣ်တဖၣ်တၢ်ကဘၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါမၤန့ၢ်ပၢၢ်အီၤဒီးတၢ်ဟံးန့ၢ်တၢ်ဘၣ်သးသ့ၣ်တဖၣ်လၢကရၢဖိတဖၣ်  
အအိၣ်ဒီးကညီကလုန်ကမျၢၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အအိၣ်လိၣ်ဒီးဝဲအယီၤ ခုန်အိုင်ယျုန် ကပတုၣ်ဃာ်တၢ်ထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖိုင်တဖၣ်လၢ ဘၣ်  
တၢ်မၤအီၤဖဲခူခါဆၢကတီၢ်တဖၣ်အံၤတဖၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

လံာ်ပရၢတဘျီလၢအဟူထီၣ်သါလီၤလၢ တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါတၢ်ဂ့ၢ် ဆူ ပုၤမၤသကိးတၢ် ကဒဲကဒဲအကျါ လၢ တၢ်မၤသကိး တၢ်မုၢ်  
တၢ်ခုန်အပူၤ. ဘၣ်ဆၢၣ်လံာ်ပရၢအံၤဟူထီၣ်သါလီၤဖဲလၢတၢ်ချၢ.လၢအဆိအချၢအယီၤပနာ်သပုၤကတၢ်လၢပုၤကိးဂၤဒဲးကြး  
ပၤဃာ်တၢ်ကစီၣ်သန့သ့ၣ်တဖၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ.မ့ၢ်န့ၣ်ဒီးဒီးတၢ်မၤသကိးတၢ်လၢတၢ်မုၢ်တၢ်ခုန်ကအိၣ်စံာ်အိၣ်ကျၢၤအဂီၢ်.  
ပုၤမၤသကိးတၢ်ကဒဲ ကဒဲ အကျါတၢ်န့ၢ်လီၤသးအဂၢၢ်အကျၢၤဒီးကလုန်စာဖိုင်လံာ်ပရၢတဘျီလၢအဟူထီၣ်သါလီၤလၢ  
အီၤကန့ၢ်ဖဲလီၤန့ၣ်ပနာ်သပုၤတၢ်န့ၣ်လီၤ.

ခုန်အိုင်ယျုန်-ကညီဒီကလုန်စာဖိုင်ကရ၊အံၤဟံၣ်လီၤသး ကျၢၤမုဆူလၢ တၢ်ကဒီးန့ၢ်ဘၣ် တၢ်မုၢ်တၢ်ခုန်လၢ အ အိၣ်စံာ်အိၣ်  
ကျၢၤဒီဖျါလၢNCAတၢ်မုၢ်တၢ်ခုန်တၢ်မၤကျဲအပူၤန့ၣ်လီၤ.

**လီၢ်ခါၣ်သးပၤဆၢတၢ်ကမံးတံာ်**